
 
Karen Raahauge - genopstiller som næstformand.  
Lærer siden 1999 
Lærer på Kokkedal skole siden 2014 
 
 
Det har været lærerige 8 måneder, efter jeg på sidste generalforsamling blev 
valgt som næstformand. Jeg har mod på at fortsætte en periode mere.  
 
Jeg vil arbejde for følgende:  
 
En ny arbejdstidsaftale  
Vores arbejdstidsaftale stopper til sommer. Jeg vil arbejde for, at vi får lavet en ny arbejdstidsaftale i dialog 
mellem forvaltning og kreds. En arbejdstidsaftale er den bedste vej for både fastholdelse og rekruttering af 
lærere til Fredensborg Kommune.  
 
Inklusion kræver ressourcer og faglig viden.  
Det kræver langt mere specialviden og langt flere hænder, hvis vi skal give alle elever et trygt 
undervisningsmiljø. Vi skal insistere på at, at inklusion ikke kommer uden ressourcer og faglig viden og 

dermed uddannelse af os lærere.  
 
Nye tanker kræver nye økonomiske midler 

Et nyt folkeskoleudspil er kommet fra Christiansborg i 2023. Det er endnu blot et udspil, men der lægges 

ikke op til, at der følger økonomiske ressourcer med. Vi har allerede afkortet skoledagene på de fleste skoler 

i Fredensborg, så dér er der heller ikke en ressource at hente. Vi skal have flere ressourcer til folkeskolen. 

  

Tid til vores tillidsrepræsentanter 

Det kræver tid at leve op til samarbejdet mellem leder og TR under A20, foruden møder med kredsen, 

møder i medudvalg, efteruddannelse og servicering af medlemmerne på skolerne. Jeg vil arbejde for, at vi 

får en TR-aftale afhængigt af skolernes størrelse.  

 
Derfor håber jeg på jeres opbakning til mit kandidatur.  
 


